# 澳門科技大學

### MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

澳門丞仔偉龍馬路

電話: (+853)2888 1122 傳真: (+853)2888 0022

網址:www.must.edu.mo



Avenida Wai Long, Taipa, Macau

Tel: (+853)2888 1122 Fax: (+853)2888 0022

Website: www.must.edu.mo

Ref No:MUST/20/017/SA/D

## 宿舍通告

#### 2020/21 學年學生宿舍申請(第四批)

本處將於 2020 年 7 月 16 日起接受學生提出下學年之學生宿舍申請,並按照 2019/20 學年《宿生指南》中,澳門科技大學宿舍章程第四條「住宿申請批核之優先級」所載之規定,及住宿生之學年住宿表現,包括點名制度等級類別,對提出申請之學生進行審批。審批結果將會盡快公佈。

是次宿舍申請將於網上進行,如欲申請下學年之學生宿舍,請按以下日期進入系統 https://coes-stud.must.edu.mo/coes/login.do 辦理申請。

申請日期	可於網上申請宿舍的學生
2020年7月16日至7月20日	本科及研究生*

特此通告



<sup>\*</sup>倘進入申請系統時顯示已經申請宿舍者,則無須再次申請。

# 澳門科技大學 MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

澳門丞仔偉龍馬路

電話: (+853)2888 1122 傳真: (+853)2888 0022

網址: www.must.edu.mo



Avenida Wai Long, Taipa, Macau

Tel: (+853)2888 1122 Fax: (+853)2888 0022

Website: www.must.edu.mo

Ref No:MUST/20/017/SA/D

## **DORMITORY NOTICE**

#### ACCOMODATION APPLICATION

#### FOR 2020/21 ACADEMIC YEAR (FOURTH BATCH)

The application for dormitory for next academic year will start from July 16, 2020. According to Article 4 of the Dormitory Rules and Regulations, 2019/20 academic year (Requirements of the priorities approval), the final decisions will be made based on residents' accommodation performance and the result of roll call in the 2019/20 academic year. The approval results will be announced as soon as possible.

Students who meet the qualification listed below wanting to apply for the accommodation should sign up online. Please login the following website within the prescribed period. https://coes-stud.must.edu.mo/coes/login.do

Application Date	Qualification
16/7/2020-20/7/2020	Undergraduate and Postgraduate*

Student Affairs Office

2020/7/16

<sup>\*</sup>No further application is required for resident students who have applied from March to June this year.